

နှလံပုဉ်ဃုာ်လၢ Allegheny ကီၢ်ရ့ၢ်ခိးထံၣ်တၢ်မၤစ့ၤ လံၤတၢ်လဲၤတၢ်က့ၤ အပူၤတၢ်မၤကွၢ်တၢ်တီၢ်ကျဲၤတက့ၢ်.

Allegheny ကီၢ်ရ့ၢ်ခိးထံၣ် ပှၤဟံၣ်ခိၣ်ဖိတၢ်မၤစၢၤဝဲၤကျိၢ် (Department of Human Services (DHS) ဃုထံၣ် ပှၤမၤန့ၢ်တၢ်မၤပျဲၤထီၣ်စၢၤတၢ်အိၣ်န့ၢ်ဂံၢ်န့ၢ်ဘါတၢ်တီၢ်ကျဲၤတက့ၢ် (SNAP) လၢအသးအိၣ် 18 တုၤ 64 နံၣ် လၢကန့ၢ်လီၤ ပုဉ်ဃုာ်လၢ 12-လါတၢ်မၤကွၢ်တၢ်တီၢ်ကျဲၤ လၢကန့ၢ်ပၢၢ် တၢ်ဟ့ၣ် ဝံစိာ်တီၢ်ဆုၤ အပူၤအတၢ်ဒိဘၣ်အိၣ်လၢ ပှၤအိၣ်ဆိးလၢအတၢ်ဟဲၣ်န့ၢ်စ့ၤတဖၣ်အဖီခိၣ် န့ၣ်လီၤ.

မ့ၢ်မတၤကြၢၤဝဲဘၣ်ဝဲလၢ Allegheny ကီၢ်ရ့ၢ်ခိးထံၣ်တၢ်မၤစ့ၤလံၤ တၢ်လဲၤတၢ်က့ၤအပူၤ တၢ်မၤ ကွၢ်တၢ်တီၢ်ကျဲၤ.

ပှၤန့ၢ်လီၤပုဉ်ဃုာ်တၢ်လၢအကြၢၤဝဲဘၣ်ဝဲတဖၣ်-



အဲၤအံၤအိၣ်ဆိးလၢ Allegheny ကီၢ်ရ့ၢ်ခိးထံၣ်အပူၤ



ပဒီးန့ၢ်ဘၣ် SNAP တၢ်န့ၢ်ဘျးတဖၣ် ဖဲလါစဲးပတုာ်ဘၣ် 30 သီ, 2022 လီၤ.



အသးအိၣ် 18 ဒီး 64 အဘၣ်စၢၤ



တအိၣ်ဒီးပှၤဟံၣ်ဖိအဂၢၤတဂၢၤလၢအသးအိၣ် 18 တုၤ 64 နံၣ်လၢအန့ၢ်လီၤ ပုဉ်ဃုာ်တၢ်လဲၤတၢ်မၤကွၢ်အံၤအပူၤ

တၢ်မၤကွၢ်မၤတၢ်ဒဲလဲၣ်

တၢ်န့ၢ်လီၤပုဉ်ဃုာ်လၢတၢ်မၤကွၢ်အပူၤန့ၢ် မ့ၢ်နီၢ်ကစၢ်အတၢ်သးအိၣ် ဒၣ်ဝဲ ဘၣ်ဆၣ် ပုဉ်ဃုာ်ဒီးတၢ်အၢၣ်လီၤအဲၤလီၤ လၢကဟ့ၣ် ခိဟ့ၣ်နီၤလီၤတၢ်ဂ့ၢ်တၢ် ကျိၢ် ဒီးမၤပျဲၤတၢ်လီၤဃုာ်သမံထံမၤအသးတဘျီတခိၣ် န့ၣ်လီၤ. ပှၤန့ၢ်လီၤ ပုဉ်ဃုာ်တၢ်လၢအကြၢၤဝဲဘၣ်ဝဲတဖၣ် တၢ်ကဟံၣ်လီၤအဲၤလၢတအိၣ် ဒီးအ ရဲၣ်အကျဲၤလၢကရူၢ်တၢ်လၢသၢကရူၢ်အပူၤ-

- 1 တၢ်လဲၤတၢ်က့ၤအပူၤအကလီ-** ကရူၢ်အံၤကဒီးန့ၢ်ဘၣ်တၢ်လဲၤတၢ် က့ၤအပူၤအကလီလၢတအိၣ်ဒီး တၢ်ဟံၣ် ပနီၣ်လၢ PRT တၢ်လဲၤ တၢ်က့ၤခဲလၢအဖီခိၣ် လၢ 12 လါအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.
- 2 မၤစ့ၤလံၤတၢ်အပူၤ 50% -** ကရူၢ်အံၤကဒီးန့ၢ်ဘၣ် ConnectCard လၢအမၤစ့ၤလံၤ PRT တၢ်လဲၤတၢ် က့ၤအပူၤခဲလၢ တတ် (50%) လၢ 12 လါအဂီၢ်, ဒီးတၢ်ထၢန့ၢ်လီၤဆိ တၢ်အပူၤ \$10 လီၤ.
- 3 တၢ်မၤစ့ၤလံၤတၢ်အပူၤတအိၣ်-** ကရူၢ်အံၤကဒီးန့ၢ်ဘၣ် ConnectCard တၢ်ထၢန့ၢ်လီၤဆိတၢ်အပူၤ \$10 ဘၣ်ဆၣ်တဒီး န့ၢ်ဘၣ် တၢ်မၤစ့ၤလံၤန့ၢ် တၢ်လဲၤတၢ်က့ၤအပူၤဘၣ်.

ဘၣ်မနုၤအမံၤတၢ်အံၤဘၣ်မ့ၢ်တၢ်မၤကွၢ် ဒီးတမ့ၢ် တၢ်တီၢ်ကျဲၤတစီၤသးလဲၣ်.

တၢ်မၤကွၢ်အံၤမ့ၢ်ဝဲ တၢ်ခွဲးဂ့ၤယာ်ဘၣ်ကတီၢ်-ဖျၢၣ်လၢကမၤလီၤ န့ၢ်တၢ် လၢ ပှၤန့ၢ်လီၤပုဉ်ဃုာ်တၢ်လၢအိၣ်ဒီးတၢ်ပညိၣ်လၢ တၢ် သ့ၣ်ညါတၢ်ဒုးအိၣ်ထီၣ်တၢ်လၢတၢ်တီၢ်ကျဲၤတစီၤသးအဖီခိၣ် လီၤ.

DHS အဲၣ်ဒီးန့ၢ်ပၢၢ် လီၢ်ကဝီၤပှၤအိၣ်ဆိးဖိးတဖၣ်ကန့ၢ်ဘျးလၢ တၢ်မၤစ့ၤလံၤ န့ၢ်ကမ့ၢ်တၢ်လဲၤတၢ်က့ၤအပူၤတဖၣ်ဒဲလဲၣ်န့ၣ် လီၤ. တၢ်အံၤကပုဉ်ဃုာ်ဒီးတၢ်သမံသမိးကွၢ်တၢ်ဒိဘၣ်လၢပှၤ လၢအဒီးသိလ့ၣ် တဖၣ်အဖီခိၣ်ဒီး တၢ်န့ၢ်လီၤမၤန့ၢ်တၢ်မၤ, တၢ် မၤစၢၤတဖၣ် ဒီးပှၤအိၣ်ဆိး တၢ်ဖိအတၢ်လိာ်ဘၣ်အဂၢၤတဖၣ် အါထီၣ်ဒါန့ၣ်လီၤ.



လၢကမၤလဲၤအါထီၣ်ဒီးပတံထံၣ်အဂီၢ်, ကွၢ်ဖဲ- DiscountedFares.alleghenycounty.us



Allegheny County
Discounted Fares
Pilot Program

